
                                                     Zápis  ze zasedání OV Plačkov 

 24.1.2024 od 16:00 

Přítomni: Franzová M., Janďourek M., Joklová I., Krejčí A., Pipek Z., Vrána B. 

Omluven: Krejčí V. ml., Machek P. 

Místo: budova OV Plačkov 

Body k jednání: 

 
1. Přivítání všech přítomných a seznámení s body jednání. Některé body byly 

předem konzultovány na schůzce u p. starosty 18.1.( Krejčí, Machek, Vaňkát). 
 

2. Informace o jubilantech. Letos oslaví své 80. narozeniny hned tři občané, jeden 
85. narozeniny. Nejstarší občané v obci letos oslaví 91 a 92 let. Oslavencům 
osobně popřejeme a předáme malý dárek. 

 
3. Inventura majetku – zatím ještě nebyla provedena. Namáme podklady z MěÚ. 

Mělo by se uskutečnit 2/24. V plánu zatím  není nic vyřazovat. Přírůstek                    
( z větších investic) je  nůžkový stan 3x6m,2ks hrnců s poklicí, houpačka , prvek 
na pérku. Finanční prostředky na chod obce zůstávají ve stejné výši jako rok 
předchozí. Pokud má někdo z občanů dotaz k hospodaření, může kontaktovat 
předsedu OV. 

 
4. Cena za vodu a odpady. Dle zápisu 443/21/RM/2023 se cena za odpad/osobu  

pro tento rok zvyšuje z 780,- na 840,-/osobu. Ten, kdo třídí odpad ( systém D2D) 
má slevu 60,-.  Cena za vodu je v Plačkově: vodné 44,34 bez DPH ( 49,66) a 
stočné 10,0 bez DPH ( 11,2) 

 
5. Akce čistá Vysočina: Do 29.2. je nutné podat přihlášku – již podána. Úklid by se 

pak konal v období od 8. – 21.4. Opět v naší obci proběhne samoobslužný úklid, 
pytle u budovy OV budou k dispozici v období, které předem vyhlásíme. 

 
6. Vedení místních částí: Po volbě nového starosty města Humpolec se pro místní 

části zatím nic nemění. Patříme do gesce p. Machka jako doposud. Pokud 
z vedení města nebude žádné jiné rozhodnutí -bylo by vhodné upravit jednací 
řád, kde je uvedeno v článku III, bod 3, že s OV spolupracuje pověřený 
místostarosta města.  V obci Krasoňov proběhnou v únoru nové volby do OV. 
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7. Plot u bývalé školy: Práce byly ukončeny v listopadu. Nový plot má cca 30m + 

nová branka. Součástí prací bylo i vykácení a odvoz křovin, které bezprostředně 
stavbě vadily. Letos požádáme o kontrolu a případný prořez smrku a úklid  
parcely tak, aby se dala udržovat sekačkou. Uvítáme Váš nápad, jak tuto část 
smysluplně v budoucnu využívat. 
 

8. Sečení v obci. Myšlenka je jasná – mít vysečenou a pěknou obec po celý rok. 
Podmínky frekvence sečení a pracovní síly nás omezují. Obecní pozemky se 
udržují dle účelu ( platný územní plán), některé se sečou2x/rok, některé 
dokonce pouze 1x. Vícepráce nejsou finančně proplaceny. Ve spolupráci 
s městem tvoříme rozšíření  plánu sečení a hledáme způsob, jak situaci vylepšit. 

 

9. Sekačka – v rozpočtu města je počítáno s prostředky na nákup sekačky pro 
údržbu fotbalového hřiště a hlavně pláže . ( rozpočet se schvaluje na ZM 2/24). 
Výběr a související věci má na starost p. místostarosta M. Hendrych. Prosíme 
pak o spolupráci s TJ Sokol, kteří pláž udržují. ( Kubů, Vašák ) 

 

10. Pomník: Diskutovalo se o zrušení plotu a vykácení či většího sestřihu tújí. Plot 
se zatím ponechá z obavy, že zde začnou parkovat auta.  Úpravu tújí 
projednáme s odborem pro zeleň. Mohl by se obnovit nátěr nápisů na pomníku 
i jeho vyčištění. 

 

11. Koncem roku byl proveden soupis požadavků všech místních částí na posezení 
(pivní sety) či stany pro akce na obcích. Mělo by se financovat  pomocí dotace. 
Za Plačkov byl požadavek na pivní sety 4ks a párty stan 3x3. Souvisí s tím i 
požadavek nového posezení na terase (které bylo slíbeno již v minulých letech). 
Současné „pazderodesky“ ničí oděvy návštěvníkům, rozpadají se. Prosíme tedy 
do tohoto bodu zařadit  nákup 6x  pivní set na terasu ( zahradní set MARK délka 
2,5-3m) 
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12. Zrcadla: Pro zlepšení bezpečnosti v obci prosíme o přidání zrcadla na první 
odbočku vpravo směr od Humpolce ( k Pařezáči ). Křižovatka se stala velice 
frekventovanou, komplikuje jí i nepřehledná zatáčka hlavní silnice a špatná 
přehlednost ze všech dotčených stran. Druhým místem se stala odbočka ( též 
k Pařezáči) u č.p.5 a 7. Prosíme o konzultaci s dopravním odborem. Vyřizuje p. 
Vaňkát. Tento bod byl  projednávám na kulturní komisi, kde se právě apelovalo 
na bezpečnost! 
 

13.  Studna. OV se zabýval „anonymem“ ohledně odběru vody z obecní studně. 
Proběhly rozbory vody, voda je nezávadná. Kdokoli ji z obce může používat, 
neboť studna je opatřena funkční pumpou. Neodebraná voda teče přepadem 
do kanalizace. Odběry jsou nezjistitelné a náklady na podrobný průzkum jsou 
finančně velice náročné a město tuto investici nezvažuje. Pokud má někdo více 
informací a chce je sdělit, kontaktujte odbory na MěÚ. 

 

14. Studie „nového bydlení“ – pokračuje. Proběhly 2 schůzky (Machek, Štáfek, 
Procházková, Beneš, Krejčí). Hledají se možnosti, jak realizovat funkční 
komunikaci mezi novou a stávající zástavbou. Termín další schůzky  je v plánu 
na 4/24. 

 
 

15. Zázemí u Pařezáče: Letos bude vyhlášeno výběrové řízení na zpracování 
projektové dokumentace. Studie je již zpracována, připomínky zapracovány. 
 

16. Komunikace: Letos se bude realizovat cesta (p. Mejtský k hlavní silnici), jak bylo 
v plánu. VODAK bez zásahů Též se opraví cesta (p. Trnka). Na další rok je 
naplánovaná oprava cesty (p. Dušek). Komunikce č. 586 (ke statku) se 
narovnávají vztahy (odkup, výkup ,p. Kubů, p. Mareš). 

 
 

17. Rozhlas: Byly přidány 2ks nových amplionů ( p. Vrána, p.Vránová). Bohužel se 
stále potýkáme s nefunkčností  i některých stávajících  amplionů ( nefunkční či 
poruchové). Řešeno s p. Vacatovou. 
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18. Participace: Seznámení s projektem, který letos poprvé zapojí obyvatele. 

Alokace je 1 500 000,-. Svůj nápad mohou podat občané starší 15 let. Podmínka 
je projekt v hodnotě 50 000 - 500 000,-Kč./1 projekt, na veřejném místě. Sběr 
návrhů je do 31.3. Více na vývěsce, na FB a stránkách města HU. 
 

19. Nástřešáky: Zabýváme se problematikou nástřešáků či sloupů el. vedení 
zasahující do fasád RD. Co dělat v případě, že chcete dělat novou fasádu , 
střechu a „toto „ už tam nechcete? Pokud se toto týká i vaší nemovitosti a 
hodláte toto řešit, dejte nám prosím vědět. V souvislosti s tímto problémem 
řešíme možnost vedení el. kabelů zemí v rámci celé obce. 

 
20. Reklamace houpačky: V listopadu byl instalován nový prvek (houpačka)na 

dětské hřiště. Ani ne po1,5 měsíci ( kdy se neužívala vzhledem k počasí) bylo 
nahlášeno poškození ( velká prasklina v místě sedáku). Reklamace nebyla 
uznána ( závěr: jde o proces vysychání). Doporučeno ošetřit dle doporučení. 

 
21. Rybník Pařezáč: Požadavek na rok 2024 je důkladná péče o rybník. Vzhledem 

ke kalamitě v prosinci a popadání stromů z hráze do vody je nutné prověřit stav 
hráze, péče o stávající stromy a keře, nálety. Projít a vyčistit koryto přítoku a 
opravit přepad. Konzultovat stav stavidla, nové dluže či úprava přepadu horem. 
Prosíme o určení osoby, která nám bude nápomocna. Musíme kroky směřovat 
časově tak, abychom na podzim mohli rybník vypustit, vše opravit a zajistit 
napuštění na další sezónu. Též musíme dodržet pravidla nájemní smlouvy. 

 
22. Ostatní: p. Vrána vznesl dotaz, zda jsou na budově OV prováděny pravidelné 

revize el. zařízení. Zda je možné osadit dopravní značení „zákaz stání“  do ulice 
od. č.p. 111 směrem k Pařezáči.  

p. Pipek měl dotaz , zda by bylo možné vybudovat na pláži sprchu. Vzhledem 
k tomu, že v loňské sezóně byla zabarvená voda a lidé po ní volali. 
Krejčí připomněla plánované oslavy v r 2026( 800 let obce) a zamyslet se již 
nyní nad programem 
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23. Plánované akce: 

28.1. Cestovatelská přednáška - Taiwan 
30.4. Pálení čarodějnic 
8.6. Dětský den 
3.8.  60 let TJ Sokol Plačkov – oslavy 
7.9. Pohoda band – ukončení sezóny  
Zatím bez datumu:  
Přednáška o místních rybnících a ptactvu – p. Štěrba- termín3/24 
Velikonoce, dýňování, rozsvícení stromku, Mikuláš, Vánoční svařák, turnaj ve 
stolním tenise 
 

24.  Konec schůze v 18:30. Termín příští schůze je 29.2. od 16:00 hodin. 

                          

 
  
 
Zapsala: Alena Krejčí                                                            Ověřil: Franzová Markéta 


